



MRT 2



MACHINE A REMPLACER LES TRAVERSES

- Extrait et insère jusqu'à **40 traverses par heure avec un seul opérateur**
- Remplace les traverses bois et béton les plus lourdes
- L'orientation sur plus de 40° de la poutre et de la pince **s'adapte à tout profil de plate-forme** ferroviaire
- Vitesse sur rail : 30 km/h
- **Mise en/hors voie facile et rapide** par 2 roues et l'action de la pince
- **Tête tournante sur 180° et poussoir** également disponibles
- **MRT 2-SR : Cabine fermée** avec une visibilité maximale pour le plus grand confort de conduite de l'opérateur, avec ou sans climatisation
- Masse : 5 t



SLEEPER CHANGING MACHINE

- Removes and inserts **up to 40 sleepers per hour with one single operator**
- Handles the heaviest of wooden or concrete sleepers
- Over 40° adjustment of the beam and clamp **enables the handling of sleepers to or from irregular track side conditions**
- 30 kmph speed on rail
- **Quick and easy off & on-tracking** through clamp action and 2 pneumatic wheels
- **180° pivoting clamp and "kicker"** are available as well
- **MRT 2-SR: Closed cabin** providing good visibility and high degree of comfort for the operator; with or without air-conditioning
- Weight: 5 t

*Nous nous réservons le droit d'apporter toutes modifications aux caractéristiques de notre matériel. Les illustrations peuvent inclure des équipements optionnels.
We reserve the right to make any alteration or improvement deemed necessary to this equipment. Illustrations may include optional equipment.*

**MATERIEL DE POSE & ENTRETIEN DES VOIES FERREES
TRACK LAYING AND MAINTENANCE EQUIPMENT**

